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Vragen Commissie Economie Antwoorden  

Traverse Kapellebrug:  
 

 in 2022 is er reeds tot een verhoging van het budget besloten van EUR 
1.45MM. Thans, een jaar later, wordt gevraagd het budget wederom met EUR 
1.5MM op te hogen. In de informatievoorziening valt te lezen dat versobering 
van het project een optie is. Echter, hoe realistisch is de verwachting dat door 
prijsstijging van aanlegkosten binnen zekere tijd wederom een ophoging van 
het budget is geïndiceerd? 

 

Er is in de voortgangsrapportage aangegeven dat de kosten van het 
project fors stijgen. In plaats van te vragen om een budgetverhoging is 
door ons college aangegeven om kostenbesparende opties in beeld te 
brengen om zo een keuze te kunnen maken bij de overgang naar de 
realisatiefase.  
In de nieuwe raming zijn de toekomstige prijsstijgingen voor de komende 
jaren hoger ingeschat dan in de vorige raming. Daardoor is de kans op 
hogere kosten dan geraamd kleiner. 

 De status van de grondverwerving is wat algemeen en cryptisch omschreven. 
Kunt u aub iets specifieker aangeven wat de status is? Is men op koers? Zo 
nee, waar (plaats/bij wie) liggen de uitdagingen? 

 

De gesprekken met grondeigenaren over de minnelijke verwerving van de 
benodigde gronden zijn gaande en daarom is er terughoudendheid met 
het verschaffen van meer inhoudelijke informatie.  

 




